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Un imam salafista que va
defensar Bin Laden fa un
sermó a la mesquita Al Tauba

Teatre pàg 12

‘Atchúuss!’, amb l’actor Ernesto 
Alterio, tanca la temporada
de primavera de l’Auditori
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CCOO denuncia 
“persecució sindical” 
a la clínica Sant Jordi

Mobilitat pàg 6

La C-245 tindrà un carril
per a bicis i un altre per a
busos fins a Castelldefels
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Recibaix obre una Botiga
Amiga a Sant Ildefons
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La UE Cornellà tanca la Lliga
en un meritori cinquè lloc

Balmón vol implantar un salari
mínim de 1.000 euros a la ciutat
El primer pas seria que les empreses que optin a concursos públics ho compleixin amb la seva plantilla pàg 6



Entrevista a Joan Amorós, president de FERRMED
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Entrevista a Joan Amorós, president de FERRMED, una associació multisectorial sense ànim 
de lucre que fomenta el transport ferroviari de mercaderies. Formada per membres de tot Europa 
se centra, especialment, a promoure l’eix ferroviari nord/sud, des d’Escandinàvia fins a Gibraltar 

• Per què es fomenta aquest eix?
En aquest sector hi trobem totes
les regions econòmiques que són
locomotores de la UE, com Cata-
lunya, Llombardia, Baden- Würt-
temberg, Benelux, etc... Concentra
el 54% de la població europea i el
66% del PIB comunitari. Per tant,
és un eix important i imprescindi-
ble del qual també en forma part
la zona sud que connecta amb la
costa mediterrània.

• Quin és l’estat actual d’aquest
corredor? 
A Alemanya i als països escandi-
naus no hi ha problemes. A me-
sura que baixem ens anem
trobant alguns inconvenients a
Lió o a Montpeller. De totes ma-
neres, on hi ha més incidències és
a l’Estat espanyol, ja que cal adap-

tar l’ample de via a l’estàndard eu-
ropeu (l’ample de vies a Espanya
és 233 mm superior). A més, la
línia que ve d’Europa no connecta
ni amb València, ni amb Múrcia, ni
amb la majoria de les terminals
industrials per on passa. L’única
connexió directa és amb el port
de Barcelona i només des d’una
via. Això és totalment insuficient 

• Per què costa tant que s’im-
plementi? 
Per raons polítiques. Es va ajor-
nant any rere any amb excuses. És
una vergonya que es facin línies
d’alta velocitat a tot el territori es-
panyol però que no n’hi hagi una
entre Barcelona i València. Això
demostra que existeix una clara
discriminació a favor del corredor 
central, que té 4 vies mentre que

el mediterrani només en té una.
Com pot ser que no s’inverteixi
més en el corredor mediterrani?
Doncs perquè no passa per Ma-
drid, l’aïlla, i per això no el volen.

• Què implica aquest endarreri-
ment? Qui en surt perjudicat?
Afecta els ciutadans de moltes ma-
neres: el transport ha de ser per car-

retera i resulta més lent i més car;
també té un major impacte me-
diambiental i un major consum en-
ergètic (fins a 5 vegades més). Per
no parlar de les oportunitats  que
es perden, els productes d’Almeria
-per exemple-, podrien accedir a
un mercat molt més ampli. A més,
l’impacte que tindria al PIB seria
considerable i es podria amortitzar
la inversió en 15 o 20 anys. 

• Com es pot reactivar? Hi ha
opcions que tiri endavant?
L’Estat espanyol s’ha compromès
amb la Comissió Europea a resol-
dre les infraestructures pendents
com a màxim el 2018 i, per tant,
ha de complir. Nosaltres estem vi-
gilant per garantir que així sigui. 

Redacció ANC

“Hi ha una clara discriminació 
a favor del corredor central”

“[L’Eix del qual forma
part el corredor 

mediterrani] concentra
el 54% de la població 

europea i el 66% del PIB
comunitari. És un eix

imprescindible”

“L’impacte que tindria 
[el corredor 

mediterrani] al PIB 
seria considerable. 
Per tant, es podria 

amortitzar la inversió 
en només 15 o 20 anys”


